## 使用前

注意事項 使用方法 存放及棄置 急救方法

必須閱讀和遵照標籤上的指示。





使用後應徹底清洗雙手。

# 使用家居除害劑須知

### 氣體散發劑

✓應避免長期接近及 吸入釋出的氣體。



### 氣霧劑

✓不應在高溫或有火源的地方 貯存或使用,以免引起爆炸。



#### 藥餌

- ✓應放置於孩童或寵物不能接近的 地方,以免意外接觸或誤服中毒。
- ✓應在藥餌盒寫上施放日期 以便日後依時更換。







#### 煙霧劑

- ✓使用煙霧殺蟲劑或蚊香後,應讓空氣充 分流通後才再進入有關地點。
- ✓使用煙霧殺蟲劑時可能會產生大量白煙。 使用前應暫時關上所有電器及煙霧警報器





電話: 2150 7009 傳真: 2314 2622

電郵: mailbox@afcd.gov.hk 網頁: http://www.afcd.gov.hk





漁農自然護理署 植物及除害劑監理科

少灣道303號長沙灣政府合署5樓

(10/2018)



Precautions **Directions** for use

Storage and disposal

First aid Always read and follow label instructions.



Wash hands thoroughly after handling and using pesticides.

Safe Use of **Household Pesticides** 

#### Vapour Releasing **Product**

✓ Avoid prolonged exposure to and inhalation of released vapour.





#### Aerosol Dispenser

✓ Do not store or use under heat or near ignition source to avoid explosion.



- ✓ Baits should be placed in locations inaccessible to children and pets to avoid accidental contact or poisoning.
- ✓ Application date should be written on the bait station to facilitate its replacement.





#### Smoke Generator

- ✓ After application of fumigator and mosquito coil, adequately ventilate the treated area before re-entry.
- ✓ Clouds of white smoke will be generated during. the use of fumigator. Users should turn off all electrical appliances and smoke alarms, and inform the management office before application to avoid misunderstanding



Mosquito Coil



Tel: 2150 7009 Fax: 2314 2622

Email: mailbox@afcd.gov.hk Website: http://www.afcd.gov.hk





Plant and Pesticides Regulatory Division Agriculture, Fisheries and Conservation Department

> 5/F, Cheung Sha Wan Government Offices, 303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon